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“Będziemy walczyć o Orliki”

RADIO KIELCE Kielce nie zaprzestały walki o zbudowanie w mieście boisk w ramach
programu Orlik 2012. Jak powiedział Bernard Oziębły dyrektor Wydziału Realizacji
Inwestycji w Urzędzie Miasta, w najbliższych dniach zostanie złożona dokumentacja dwóch
projektów. Jacek Kowalczyk dyrektor departamentu zajmującego się w Urzędzie
Marszałkowskim m.in. sportem, powiedział, że te projekty na pewno nie znajdą się w
pierwszej dziesiątce. Już 9 zostało wysłanych do Ministerstwa Sportu. Dziesiątym będzie
prawdopodobnie projekt z Ostrowca. O kolejne miejsca będą walczyć nie tylko Kielce, ale
również Bodzentyn, Skarżysko Kościelne i Sitkówka Nowiny. Złożenie pełnej dokumentacji
przez władze Kielc da sygnał Zarządowi Województwa do dyskusji na temat możliwości
zwiększenia liczby boisk realizowanych w 2009 roku. W trakcie jutrzejszego posiedzenia
Zarządu Województwa, Jacek Kowalczyk będzie przedstawiać wniosek o przyznanie
pieniędzy na kolejne dwa boiska.


